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Z Á P I S
z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Kunratice konaného

v     pátek 13. února 2015 od 19:00 hodin   v zasedací místnosti Obecního úřadu Kunratice

Zahájení: Pan starosta obce přivítal všechny přítomné na veřejném zasedání zastupitelstva obce

Přítomni: Milan Götz, Zdeněk Liška, Marcela Pažoutová, Miloslav Götz, Jiřina Lukášová, Miroslava Mervová,
Milan Franc, Mgr. Jana Runkasová.

Nepřítomni: Miroslav Liška

Zastupitelstvo obce je usnášení schopné.

Určení  ověřovatelů
zápisu:

Ověřovateli zápisu jsou určeni paní Marcela Pažoutová a pan Milan Franc.

Určení zapisovatelky: Zapisovatelkou je určena paní Miroslava Luftová

Návrh programu a jeho schválení:

1. Rozpočet obce na rok 2015 a rozpočtový výhled

2. Dotace spolkům na činnost v roce 2015

3. Inventarizace majetku obce

4. Rozpočtová opatření 2015 a kontrola rozpočtových opatření 2014

5. Žádost autodopravce o výjimku ze zákazu vjezdu vozidel nad 6t

6. Dodatek k rámcové smlouvě o nákupu a zpracování knih pro rok 2015

7. Směrnice o provozování soukromého vozidla pro plnění pracovních úkolů pro r. 2015

8. Různé:

 Všeobecné informace o chodu OÚ

 Servis herních prvků

 Webové stránky obce – smlouva o provozu

 I. kolo příjmu žádostí o půjčku z FRB

 Spolek Frýdlantské okresní dráhy – žádost o souhlas s užitím znaku obce

9. Diskuse

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Program jednání zastupitelstva byl přijat.
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K     bodu programu č. 1 – Rozpočet obce na rok 2015 a rozpočtový výhled:  
Pan starosta seznámil zastupitelstvo s informacemi k tomuto bodu jednání. Návrh rozpočtu obce byl zveřejněn na
úřední  desce  i  způsobem umožňující  dálkový  přístup  od  27.  ledna  do  12.  února,  čímž byla  splněna  zákonná
povinnost zveřejnění po dobu 15 dnů před schválením. K návrhu rozpočtu nebyly k dnešnímu dni vzneseny žádné
připomínky  ani  podněty.  Rozpočet  je  navržen  schodkový  se  schodkem  ve  výši  2.240.000,-  Kč.  Vzhledem  k
aktuálnímu zůstatku na účtu FRB navrhuji do rozpočtu navýšit tuto položku o 10 tisíc, čímž se schodek o těchto 10
tisíc zvýší na konečných 2.250.000,- Kč. Rozpočet počítá se zapojením peněz ušetřených v minulých letech, z nichž
by se hradila výstavba hřiště i případná oprava Kulturního domu. Na výstavbu hřiště se pokusíme sehnat dotaci.
V současnosti nic vypsaného není.
Jiřina Lukášová – dá se zažádat o dotaci dodatečně?
Starosta – zpětně žádat nejde.
Jiřina Lukášová – když zažádáme o dotaci, můžeme už začít stavět?
Starosta – stavět můžeme, ale riskujeme, že nic nedostaneme. Většina dotací funguje tak, že se projekt realizuje až
po přidělení dotace.
Mgr. Jana Runkasová – kdybychom to odsunuli, tak kdy se začne?
Starosta – během roku se může stát,  že  se něco vyhlásí  a my na to budeme připraveni,  protože budeme mít
stavební povolení a budeme s tím počítat v rozpočtu.
Mgr. Jana Runkasová – když dostaneme stavební povolení, musíme začít stavět?
Starosta – ne nemusíme, můžeme to dle potřeby prodlužovat.
Milan Franc – než se vyřídí stavební povolení, tak to taky chvilku potrvá.
Zdeněk Liška – prošel jsem nadaci ČEZ, ta je otevřená celoročně.
Starosta – pouze ke zvážení dávám ještě informaci, že Chrastava prodává hasičskou cisternu.
Miroslava Mervová – na to nejsou dotace?
Starosta – pro nás ne.
Mgr. Jana Runkasová – z čeho by se peníze braly?
Starosta – peníze, co jsou na účtu. Zároveň jsem mluvil se starostou sboru, abychom se na tom i podíleli.
Milan Franc – ty s tím už počítáš v rozpočtu? Není to moc? Už teď máme 2 auta, na tak malý sbor.
Starosta – ne v rozpočtu to není. Rozpočet obsahuje 1,7 milionu na hřiště a 300 tisíc na hospodu.
Zdeněk Liška – u hospody se nejdříve musí vyřešit převod.
Ing. Jiří Kříž, občan – jak tady je multifunkční hřiště, musí být v kapitálových výdajích. Jak je to s územním plánem?
Měl by být starý územní plán a je to s ním v souladu
Starosta – víceúčelové hřiště je v kapitálových výdajích. Hřiště není v rozporu s územním plánem.
Ing. Jiří Kříž, občan – silnice 300 tisíc. Kde se bude dělat silnice?
Starosta – to není výstavba ale opravy silnic. Opravovat se bude například kolem Provazníků a za školou.
Ing. Jiří Kříž, občan – mě by zajímalo, kdy budete dělat u nás.
Starosta – myslím si, že cesty u Provazníků, za školou a k bývalému nádraží jsou v horším stavu než ta u vás.
Ing. Jiří Kříž, občan – alespoň je nechat zasypat.
Starosta – teď na to není počasí, když to zasypeme teď, tak se to vymlátí.
Ing. Jiří Kříž, občan – Hájek to nějak řešil?
Starosta – Hájkovým netekla voda, řešilo se to jako havárie.
Ing. Jiří Kříž, občan – kulturní dům by v rozpočtu neměl být, když není v majetku obce.
Starosta – my počítáme s tím, že náš bude a proto v rozpočtu pamatujeme na jeho opravu.
Ing. Jiří Kříž, občan – a pamatuje se v rozpočtu na nové stoly pro prvňáky ve škole? Vytýkala to hygiena.
Starosta – ano, je na to pamatováno.
Mgr. Jana Runkasová – inspekční zpráva už je ze školy?
Starosta – ano, rozešlu ji.

usnesení č. 1/2015 ZO po projednání  schvaluje  rozpočet  obce Kunratice  na  rok  2015  jako schodkový  v
celkové výši - příjmy: 5.111.000,- Kč a výdaje: 7.351.000,- Kč. Schodek rozpočtu ve výši
250.000,- Kč bude pokrytý z Fondu rozvoje bydlení a schodek ve výši 2.000.000,- Kč bude
pokrytý z přebytku let minulých. Rozpis rozpočtu je přílohou zápisu.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

usnesení č. 2/2015 ZO po projednání  schvaluje  rozpočtový výhled  obce Kunratice na  období  let  2015 –
2017.
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Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 2 – Dotace spolkům na činnost v roce 2015:  
Pan starosta seznámil zastupitelstvo s informacemi k tomuto bodu jednání. Zákonem č. 24/2015 došlo k novele
zákona č. 250/2000 Sb., Zákon o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, kterými se mění způsob poskytování
dotací.  Dnes můžeme schválit  jednotlivé příspěvky s tím, že  musíme připravit  veřejnoprávní  smlouvy,  protože
došlo i ke změně zákona o obcích, kde se změnil § 85, podle kterého jsme příspěvky poskytovali.  Příspěvky jsou
stejné jako v loňském roce. Pouze u hasičů je příspěvek navýšen o 5 tisíc korun, kde je zohledněna práce s mládeží.
Ing. Jiří Kříž, občan – a co včelaři?
Starosta – hovořil jsem s panem Davídkem a nic nepožadují.

usnesení č. 3/2015 ZO po projednání schvaluje poskytnutí příspěvku na činnost TJ Sokol Kunratice v roce
2015 ve výši 45.000,- Kč.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

usnesení č. 4/2015 ZO po projednání schvaluje poskytnutí příspěvku na činnost Sboru dobrovolných hasičů
Kunratice v roce 2015 ve výši 20.000,- Kč.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

usnesení č. 5/2015 ZO po projednání  schvaluje  poskytnutí příspěvku na  činnost  Mysliveckému  sdružení
Kunratice v roce 2015 ve výši 10.000,- Kč.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 3 – Inventarizace majetku obce:  
Se zprávou o inventarizaci majetku seznámil zastupitelstvo předseda hlavní inventarizační komise Zdeněk Liška.
Inventury proběhly bez závad. Majetek, který se likviduje je nefunkční nebo morálně zastaralý. Největší položkou
je rozhlasová ústředna v hodnotě 22.493,- Kč a vedení rozhlasu v hodnotě 24.575,- Kč. Celková výše vyřazeného
majetku  je  67.385,-  Kč.  K  fyzické  likvidaci  vyřazeného  majetku  dojde  při  svozu  nebezpečného  a  objemného
odpadu.
Starosta – dále se odepisují například polštáře, nebo šatnové bloky.

usnesení č. 6/2015 ZO  po  projednání  bere  na  vědomí  informace  o  inventarizaci  majetku  v roce  2014,
schvaluje inventarizační zápis a návrhy na vyřazení majetku.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 4 – Rozpočtová opatření 2015 a kontrola rozpočtových opatření 2014:  
Pan starosta seznámil zastupitelstvo s informacemi k tomuto bodu jednání. Rozpočtové opatření podle přílohy č.
1/2015 se týká mzdových nákladů pracovníků VPP za měsíc prosinec 2014 ve výši 24.000,- Kč. Rozpočtová opatření
provedená  od  posledního  zasedání  zastupitelstva  do  konce  roku  2014  se  týkala  opět  mzdových  prostředků
pracovníků VPP tentokrát za měsíc listopad 2014 ve výši 24.000,- Kč, dále to byly dvě dotace z lesnického fondu
Libereckého kraje – jedna ve výši 4.569,- Kč a druhá ve výši 8.297,- Kč a dále jsme provedli vnitřní úpravu rozpočtu,
kde jsme přesouvali  finanční  prostředky z místní  správy  do položek pro školu  a  kulturu.  Rozpočtová opatření
z konce roku 2014 jsou přílohy č. 8/2014, které bude přílohou zápisu.

usnesení č. 7/2015 ZO po projednání schvaluje rozpočtová opatření dle přílohy č. 1/2015 a bere na vědomí
rozpočtová opatření dle přílohy č. 8/2014 provedená od 12. 12. 2014 do 31. 12. 2014.
Rozpočtová opatření jsou přílohami zápisu.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 5 – Žádost autodopravců o výjimku ze zákazu vjezdu vozidel nad 6t:  
Pan starosta seznámil zastupitelstvo s informacemi k tomuto bodu jednání. Jedná se o výjimku ze zákazu vjezdu
přes přechod do Bogatynie. Na základě našeho souhlasu vydá odbor dopravy MěÚ Frýdlant výjimku. Je to opět
každoroční záležitost, protože jsou výjimky dávány na jeden rok. O souhlas požádali pan Votava za společnost
KOTRLA a Jaroslav Šeda za FRYDAP. Stavebním výbor to projednal a nemá námitek.

usnesení č. 8/2015 ZO po projednání souhlasí s udělením roční výjimky z místní úpravy provozu žadateli
společnosti KOTRLA a.s., se sídlem Rokytnice 190, 755 01 Vsetín, IČ 47676663.
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Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

usnesení č. 9/2015 ZO po projednání souhlasí s udělením roční výjimky z místní úpravy provozu žadateli
společnosti Frydap, s.r.o., se sídlem Dolní Řasnice 219, 464 01 Frýdlant, IČ 27357881.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 6 – Dodatek k rámcové smlouvě o nákupu a zpracování knih pro rok 2015:  
Pan starosta  seznámil  zastupitelstvo  s informacemi  k tomuto  bodu  jednání.  Vždy  Na  začátku  roku  uzavíráme
dodatek  ke  smlouvě  o  zpracování  knih,  kterou  máme  uzavřenou  s Krajskou  vědeckou  knihovnou  v Liberci.
V dodatku se stanoví výše peněz, za něž budou knihy v daném roce pořízeny. Stejně jako v minulých letech počítá
rozpočet obce s 5 tisíci na tuto službu. Od loňska jsme navíc zapojeni v systému REKS a odpadl nám tak poplatek za
licenci knihovního programu Clavius.
Mgr. Jana Runkasová – jak je využívána knihovna?
Starosta – knihovna je využívána dost.

usnesení č. 10/2015 ZO po projednání schvaluje dodatek č. 7 pro kalendářní rok 2015 k Rámcové smlouvě o
nákupu a zpracování knih uzavřené s Krajskou vědeckou knihovnou Liberec a pověřuje
starostu k jeho podpisu.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 7 – Směrnice o provozování soukromého vozidla pro plnění pracovních úkolů pro r. 2015:  
Pan starosta seznámil  zastupitelstvo se směrnicí.  Tato směrnice mi umožňuje používat  osobní automobil  pro
plnění pracovních úkolů. Potřeba ji měnit vychází z vyhlášky, která se každoročně mění podle průměrných cen
PHM. Co se nemění je znění směrnice i částka za kilometr, která vychází i na letošek 6,- Kč za kilometr. Kniha jízd je
k nahlédnutí v kanceláři.

usnesení č. 11/2015 ZO po projednání  schvaluje směrnici  č.  1/2015 o provozování  soukromého vozidla  k
plnění pracovních úkolů pro rok 2015.

Hlasovalo: 8 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 1 Usnesení bylo přijato.

Zdržel se Miloslav Götz.

K     bodu programu různé – Informace o chodu OÚ:  
Pan starosta seznámil zastupitelstvo s informacemi o chodu obce a úřadu.

 V úterý 10. února u nás proběhla kontrola hospodaření obce za rok 2014 a máme již k  dispozici i zprávu o
výsledku kontroly hospodaření, jejíž výsledek je, že nebyly zjištěny chyby ani nedostatky.

 Protipovodňová analýza pokračuje, krize byla zažehnána, proběhlo výběrové řízení, v němž vyhrálo sdružení
společností Vodohospodářský rozvoj a výstavba a.s. a Sweco Hydroprojekt.

 Zkouška rozhlasu odhalila drobné nedostatky, které v současnosti řešíme přes Mikroregion.

 Projektová dokumentace na víceúčelové hřiště je hotova, příští týden odchází na stavební úřad. Zároveň se
pracuje na projektu bezbariérového přístupu na hřbitov.

 Pracuje se na pasportu dopravního značení, které je ze tří čtvrtin hotové. Ing. Křenek zařídí vyjádření Policie a
můžeme to podat na odbor dopravy MěÚ Frýdlant.

Mgr. Jana Runkasová – poklopy nejsou proč?
Starosta – nepodařilo se mi sehnat staré a musím objednat nové.

 Přihlásila se firma AABYSS, která si pro naše občany připravila několikadenní seminář na různá témata. Vše
bude probíhat v prostorách OÚ a pro naše občany je to bezplatné.

Mgr. Jana Runkasová – kdo je platí?
Starosta – mají na to dotaci z ministerstva školství a z EU.

Zastupitelstvo obce vzalo informace na vědomí.

K     bodu programu různé – servis herních prvků:  
Pan starosta seznámil  zastupitelstvo s informacemi k tomuto bodu jednání.  Společnost Tomovy parky – servis,
s.r.o. nám nabízí garantovaný dozor nad naším dětským hřištěm. Jde o to, že zajistí pravidelné roční kontroly a
navazující údržby, prodlouží se tím záruka a budeme moci získat levnější náhradní díly. Jedná se o částku 2.500,- Kč
ročně s tím, že poslední dva roky jsou za poloviční cenu.
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Zdeněk Liška – na jaké období?
Starosta – na 5 let.
Mgr. Jana Runkasová – jakou to mělo životnost?
Starosta – když se o to správně pečuje, tak je to prakticky nesmrtelné.
Mgr. Jana Runkasová – ta firma by se starala i o to dřevo?
Starosta – o natírání se postaráme své pomocí. Tmelení a broušení prasklin budou provádět oni.
Miloslav Götz – není jiná firma?
Starosta – firem je více, ale oni jako výrobci zaručují pozáruční servis bez případné ztráty certifikace.
Marcela Pažoutová – záruka je na 5 let?
Starosta – záruka na původní prvky už skončila. Každý rok však musí být provedena kontrola.
Miloslav Götz – o jakou záruku teda jde?
Starosta – záruka se bude vztahovat na nové díly. Třeba na nové pružiny u houpadel.
Miroslava Mervová – když se něco rozbije, oni to udělají zadarmo?
Starosta – ne oni to opraví za garantované nákladové ceny.

usnesení č. 12/2015 ZO po projednání bere na vědomí nabídku společnosti Tomovy parky – servis s.r.o. a
souhlasí  s  uzavřením  smlouvy  na  Garantovaný  dozor  pro  dětské  hřiště  v areálu  MŠ
Kunratice.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu různé – webové stránky obce – smlouva o provozu:  
Pan starosta seznámil zastupitelstvo s informacemi k tomuto bodu jednání. Nové webové stránky obce fungují od
24. prosince a k dnešnímu dni je zaznamenáno 4300 přístupů. Měli jsme je na měsíc na vyzkoušení zdarma a nyní
je potřeba uzavřít smlouvy. Stránky jsou graficky lepší i přehlednější. Navíc splňují  všechny požadavky pro tzv.
bezbariérový přístup. Jsou zálohované a nemůže se nám stát, že je někdo smázne. V současnosti jsou hotové tak
z 95 %. Malinko se bude ještě upravovat vzhled.
Zdeněk Liška – jak probíhá servis?
Starosta – stačí napsat email, telefon, dá se to řešit i online.
Mgr. Jana Runkasová – jak dlouho se dokumenty zálohují?
Starosta – jak které dokumenty. Některé musí být přístupné po celou dobu fungování stránek.
Ing. Jiří Kříž, občan – byly tam přetaženy data z toho minulého webu?
Starosta – nebyly. To je právě důvod, proč jsme přešli na nové stránky. Na původních stránkách došlo v  roce 2011
ke ztrátě dat a ty chybí i teď na nových stránkách. Postupně je tam však doplníme.

usnesení č. 13/2015 ZO po projednání schvaluje uzavření smlouvy o dílo a poskytnutí práv k užívání systému
Vismo  a  smlouvy  o  provozu  systému  Vismo  se  zhotovitelem  WEBHOUSE,  s.r.o.,  se
sídlem Levského 3187/6, 143 00 Praha 4, IČ 25327054 a pověřuje starostu obce k jejich
podpisu.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu různé – I. kolo příjmu žádostí o půjčku z FRB:  
Pan starosta zastupitelstvu navrhl vypsání prvního kola příjmu žádostí o půjčky.  Po schválení rozpočtu můžeme
vypsat I. letošní kolo příjmu žádostí, kam můžeme uvolnit schválených 250 tisíc. Termín příjmu žádostí navrhuji od
pondělka 16. února do pondělka 16. března.

usnesení č. 14/2015 ZO po projednání schvaluje vypsání prvního kola příjmu žádostí o poskytnutí půjčky z
FRB  v  roce  2015  dle  směrnice  č.  2/2012  –  pravidla  pro  tvorbu  a  použití  účelových
prostředků „Fondu rozvoje bydlení Obce Kunratice“, kam uvolňuje 250.000,- Kč. Termín
podávání žádostí je od 16. února 2015 do 16. března 2015.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu různé – Spolek Frýdlantské okresní dráhy – žádost o souhlas s užitím znaku obce:  
Pan  starosta  seznámil  zastupitelstvo  s žádostí  spolku  Frýdlantské  okresní  dráhy.  Tento  spolek  nás  požádal
v souvislosti s přípravou výroby propagačních pohlednic o poskytnutí a souhlas s užitím našeho obecního znaku.
Letos uplyne 115 let od zahájení provozu úzkokolejky.

usnesení č. 15/2015 ZO  po  projednání  uděluje  souhlas  s užitím  znaku  obce  žadateli  Spolku  Frýdlantské
okresní dráhy, o.s., se sídlem Žitavská 867, 464 01 Frýdlant v Čechách pro účely vydání
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propagačních pohlednic.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

Diskuse:

 Božena Smržová – stříbrný smrk na mé zahradě, kdo jim dal souhlas s ořezáním, nikdo se mě neptal.

o Starosta – já se jim řekl, že se s Vámi domluvím, což jsem nestihl. Omlouvám se, za toto nesu

odpovědnost sám. Strom byl ořezán kvůli výhledu na silnici.

 Josef Franc – vstupní dveře do školy netěsní, utíká jimi teplo. Uvažujete o výměně?

o Starosta – budeme se tím zabývat. Máte pravdu, že nejsou dveře ideální.

 Božena Smržová – v lese jsou flašky od Fernetu. Kdo to dělá?

o Starosta – jsme domluveni s myslivci na dubnovém úklidu obce a okolí, takže je uklidíme.

o Miloslav Götz – v lese jsem viděl dvě igelitky s českými lahvemi, takže to nedělají jen Poláci.

 Starosta  –  prosím Vás všímavost  ke  svému okolí.  V poslední  době tu  opět  došlo  k případům trestné

činnosti. V paneláku přespával nějaký tulák a opět se tu projíždí nějaký stříbrný Opel s  polskou poznávací

značkou, který podle Policie může typovat.

 Josef Franc – nepořádek kolem kontejnerů před panelákem.

o Starosta – o tomto problému víme. Není týden, aby tam naši pracovníci neuklízeli. Přemýšlím o

rozšíření a zastřešení tohoto hnízda. Záleží i na lidech, kteří tam tříděný odpad nosí.

 Ing. Jiří Kříž – kdy končí Mikuláš, že máme ozdoby na stromě?

o Starosta – až na to bude počasí, tak strom odstrojíme.

 Ing. Jiří Kříž – proč nevybíráte poplatky od autodopravců, kterým dáme výjimku?

o Starosta – souhlas s výjimkou nelze to zpoplatnit.

 Ing.  Jiří  Kříž  – posyp  a  údržba  komunikace  by  měla  být  protažena  k  AGROFANDĚ,  musíme  to  sami

posypávat.  Podle  vyhlášky  obec  zodpovídá  za  údržbu  komunikace.  Chodí  tudy  naši  pracovníci  a  také

občané na procházky.

o Jiřina Lukášová – chodím tam taky a je tam bordel od Vás. Nejdříve byste si tu silnici měli uklidit

Vy.

o Ing. Jiří Kříž – my ji myjeme častěji, než si myslíte, tomu nezabráníte. Z louky se to nanese.

o Starosta – vyhláška, o které hovoříte, také mluví o tom, že když jede stroj z louky, tak ho musíte

očistit. V rámci zimní údržby zde pluhujeme. My nemáme problém s posypem. Jen mi je divné, že

za předchozí čtyři roky, když jste byl v zastupitelstvu, jste změnu zimní údržby nepožadoval.

 Ing.  Jiří  Kříž  – po  opravě  potoka  kolem koupaliště,  mám obavy,  že  se  vyvrátí  stromy na  svahu  nad

potokem.

o Starosta – plánujeme odstranění smrků a výsadbu živého plotu z listnáčů, například z habrů.

Závěr: Pan starosta poděkoval přítomným za účast na zasedání a ukončil jednání v 20:52 hodin.

Přílohy: Pozvánka na zasedání
Prezenční listiny
Rozpočtové opatření dle přílohy č. 1/2015 a 8/2014
Rozpis schváleného rozpočtu obce na rok 2015

Zapsala: Miroslava Luftová Zápis ověřili: Marcela Pažoutová ………………………………………
…

V Kunraticích dne 16. února 2015
Milan Franc ………………………………………

…

Zdeněk Liška
místostarosta

Milan Götz
starosta
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